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Sends chills down the spine. . . . After reading this, we can no longer afford to turn a
blind eye. 

-- Le Point The result of a remarkable three-year-long investigation that took
award-winning journalist and documentary filmmaker Marie-Monique Robin across
four continents (North and South America, Europe, and Asia), The World According to
Monsanto tells the little-known yet shocking story of this agribusiness giant--the
world's leading producer of GMOs (genetically modified organisms)--and how its new
"green" face is no less malign than its PCB- and Agent Orange-soaked past. Robin
reports that, following its long history of manufacturing hazardous chemicals and
lethal herbicides, Monsanto is now marketing itself as a "life sciences" company,
seemingly convinced about the virtues of sustainable development. However,
Monsanto now controls the majority of the yield of the world's genetically modified
corn and soy--ingredients found in more than 95 percent of American households--and
its alarming legal and political tactics to maintain this monopoly are the subject of
worldwide concern. Released to great acclaim and controversy in France, throughout
Europe, and in Latin America alongside the documentary film of the same name, The
World According to Monsanto is sure to change the way we think about food safety and
the corporate control of our food supply.
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书评

苑天舒 《 中华读书报 》（ 2013年10月30日 09 版）
《孟山都眼中的世界———转基因神话及其破产》，[法]玛丽-莫尼克·罗宾著，吴燕译
，上海交通大学出版社2013年8月第一版，55.00元 编者按:
关于转基因的争论自其诞生以来从未止息，近期则特别地激烈和热闹，几...  

-----------------------------
工业化农业席卷全球，传统农业受到冲击。
每一项技术突破都有它的两面性，它所能带来的毁灭性往往和它所能创造的价值成正比
。
人类在巨大价值的诱惑下，往往对毁灭性是轻视的，而那些把整个灵魂交给恶魔的人们
，对这些毁灭性破坏甚至是选择性无视，或短视。 化工阶段的孟山都（...  

-----------------------------

-----------------------------
阅读门槛很低
但是这本书明明写的主要的锅是因为农药产生的题目缺叫转基因这让我很困惑...它能让
人提高警惕，毕竟转基因不仅仅是提高产量这个问题，还涉及到社会啊经济啊等等，牵
一发动全身
所以应该更加谨慎。不仅仅限于转基因产品本身的因使用带来的危害，还讲了一些别的
方面...  

-----------------------------
《孟山都眼中的世界———转基因神话及其破产》 [法]玛丽-莫尼克·罗宾著 吴燕译
上海交通大学出版社出版 --------------------------------------------------------------------------------
□江晓原 ■ 刘兵 □美国前副总统戈尔新著 《未来———改变...  
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